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Everzwijnenpopulatie  -  Bejaging met pijl en boog

Het wild zwijn, ook wel everzwijn genoemd, is een bejaagbare soort die onder het 
grofwild valt. Er kan op de soort gejaagd worden met vuurwapens, niet-elektronische 
akoestische lokmiddelen en aankorrelplaatsen. Als het gaat om bijzondere jacht of 
bestrijding, zijn ook kast- en kooivallen van maximum 100 vierkante meter toegelaten. 

Deze week deed het Agentschap voor Natuur en Bos (ANB) het voorstel om everzwijnen 
in woonwijken te bejagen met pijl een boog, een methode die verboden is in Vlaanderen. 
Het agentschap kreeg daarbij de steun van de Vlaamse Boogjacht Vereniging.

1. Zijn er naast de afschotcijfers van everzwijnen ook gegevens bekend over de 
gebruikte jachtmethoden? Zo ja, kan er een overzicht gegeven worden van de 
afschotcijfers van everzwijnen, inclusief de frequenties van gebruikte methoden voor 
de jaren 2017 tot heden, per jaar?

2. Overweegt de Vlaamse Regering de wettelijk toegelaten jachtmethoden uit te 
breiden naar het gebruik van pijl en boog? 
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1. Op de grofwildpagina van het INBO (https://grofwildjacht.inbo.be) wordt een overzicht 
gegeven van de gehanteerde jachtmethoden per jaar. Tabel 1 in bijlage geeft het 
overzicht voor everzwijnen voor de jaren 2017 tot 2021. Hierbij dient opgemerkt te 
worden dat deze cijfers beïnvloed werden door de wettelijke beperkingen in het 
coronajaar 2020 waarbij het percentage afschot via drukjacht lager lag (8.2%) en er 
relatief gezien meer dieren via aanzitjacht geschoten werden (81%). Tenslotte is voor 
4.8% van de geschoten dieren de gebruikte methode niet bekend.

2. Omdat we weten dat schade en overlast door everzwijnen een complex probleem 
vormen waarvoor niet één alles oplossend antwoord bestaat, heb ik mijn administratie 
opdracht gegeven om verschillende beheeralternatieven te bestuderen. Het ANB 
onderzoekt momenteel of het opportuun is om boogjacht als beheermethode uit te 
testen in Vlaanderen en of dit desgevallend lokaal een oplossing zou kunnen zijn. Hierbij 
moet aan verschillende randvoorwaarden voldaan zoals bijvoorbeeld de veiligheid. 
Daarom gaat mijn administratie ook niet over één nacht ijs.Daarnaast worden ook 
andere beheermethoden onderzocht en wordt bekeken in hoeverre deze in de Vlaamse 
context toepasbaar zouden kunnen zijn. Op basis van de onderzoeksresultaten die de 
administratie aanreikt, zal ik bekijken of het desgevallend opportuun is om 
wetsaanpassing dienaangaande voor te leggen aan de Vlaamse Regering.

BIJLAGE

Overzicht van de gehanteerde jachtmethoden 2017 - 2021

https://grofwildjacht.inbo.be/
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=15227

